
PROTOKÓŁ Nr IV/2015 

z obrad IV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 lutego 2015 roku 

 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, przy 

ul. Mickiewicza 46. 

Czas trwania sesji od godz. 10.00 – 11.25. 

Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Borowski – Hryniewicze Małe 

2. Mikołaj Car – Knorydy 

3. Jerzy Chilkiewicz – Chraboły 

4. Walenty Gałuszewski – Parcewo 

5. Mikołaj Kiryluk – Knorozy 

6. Jan Kowalczuk – Miękisze 

7. Stanisław Olszewski – Piliki 

8. Jerzy Onacik – Augustowo 

9. Jerzy Pac – Łubin Kościelny 

10. Jan Walenty Puchalski – Bolesty 

11. Sławomir Siemieniuk – Rajki 

12. Monika Terebun – Widowo 

13. Irena Tiszuk – Rajsk 

14. Lucyna Tkaczuk – Ogrodniki 

15. Anatol Grzegorz Tymiński – Nałogi  

Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Osoby zaproszone na sesję: 

1. Raisa Rajecka – Wójt Gminy 

2. Nadzieja Sokołowska – Skarbnik Gminy 

3. Andrzej Samusiewicz – Naczelnik Wydziału Prewencji KPP w Bielsku Podlaskim 

4. Barbara Car – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bielsku Podlaskim 

5. Sołtysi Sołectw Gminy Bielsk Podlaski – (frekwencja 94 %) 

 

Lista obecności osób zaproszonych na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Do pkt. 1)  

Sesję otworzył o godz. 10.00 Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ 

TYMIŃSKI. Przywitał radnych, Panią RAISĘ RAJECKĄ - Wójta Gminy, Panią NADZIEJĘ 

SOKOŁOWSKĄ – Skarbnika Gminy, Radcę Prawnego - Pana JANA WOŁOSOWICZA, 

Naczelnika Wydziału Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim – Pana 

ANDRZEJA SAMUSIEWICZA, Kierownika GOPS – Panią BARBARĘ CAR, Sołtysów 

przybyłych na sesję, w tym nowo wybranych oraz przedstawiciela prasy – Red. ANDRZEJA 

ZDANOWICZA. Następnie Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w sesji uczestniczy 

14 radnych, stwierdził prawomocność obrad. Na początku sesji nieobecny był radny ANDRZEJ 

BOROWSKI.   

 

Do pkt 2) 

Zawiadomienie o zwołaniu IV Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu.  



Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał radnym porządek 

sesji, proponując zamienić kolejność następujących punktów: 

- jako pkt 5) Powzięcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2015-2023; 

- jako pkt 6) Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. Dodatkowo, 

na wniosek Wójta Gminy, zaproponował wprowadzenie jako pkt 11) – Powzięcie uchwały w 

sprawie protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej Sołectwa Widowo. 

 Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (14 obecnych – 14 głosów "za”) przyjęła 

następujący porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 29 grudnia 2014 r. oraz 

III Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy z dnia 30 stycznia 2015 roku.   

4. Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim 

oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2014 rok. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Bielsk Podlaski na lata 2015-2023.  

6. Powzięcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie aktualizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2012 – 2022.  

8. Powzięcie uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do sporządzenia 

spisów inwentaryzacyjnych mienia. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie określenia zasad naliczania i waloryzacji czynszu 

dzierżawy lub najmu nieruchomości oraz budynków. 

10. Powzięcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski.  

11. Powzięcie uchwały w sprawie protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej 

Sołectwa Widowo.  
12. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski 

za 2014 rok.  

13. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym 

od dnia 29 grudnia 2014 r. do dnia 25 lutego 2015 r. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Odpowiedzi na interpelacje. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad.  

Do pkt. 3)  
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z II Sesji Rady Gminy z dnia 29 

grudnia 2014 roku oraz protokół z III Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 

30 stycznia 2015 roku – były dostępne do zapoznania w Urzędzie Gminy. Zapytał, czy radni nie 

wnoszą uwag do treści protokołów. Ponieważ uwag nie zgłoszono, Przewodniczący 

zaproponował przystąpienie do głosowania.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów “za”), Rada Gminy przyjęła 

protokół z II Sesji Rady Gminy z dnia 29 grudnia 2014 roku oraz protokół z III 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 30 stycznia 2015 roku. 

 

Do pkt. 4)  



Sprawozdanie z działalności Komendanta Powiatowego Policji w Bielsku Podlaskim oraz 

informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego za 2014 rok  – stanowi Załącznik Nr 

5 do protokołu.  

Na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy, sprawozdanie przedstawił Naczelnik Wydziału 

Prewencji Komendy Powiatowej Policji w Bielsku Podlaskim – Pan ANDRZEJ 

SAMUSIEWICZ. W swojej wypowiedzi zwrócił szczególną uwagę na czas oczekiwania na 

interwencję Policji od momentu zgłoszenia. Zachęcał również do kontaktowania się z 

Dzielnicowym przydzielonym dla Gminy Bielsk Podlaski - Panem PIOTREM GILEWSKIM.  

 Ponieważ radni nie zgłosili żadnych pytań, ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

podziękował Panu Naczelnikowi za przybycie i przedstawienie sprawozdania. 

 

Do pkt. 5)  
Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 2015-2023, stanowi Załącznik Nr 6  do 

protokołu. Wniosek omówiła Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Przewodniczący 

Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI poinformował, że na posiedzeniu Komisji 

uwag nie wniesiono. Wobec braku pytań i uwag Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr IV/14/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Bielsk Podlaski na lata 

2015-2023. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  

 

Do pkt. 6)  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2015 rok, stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Treść wniosku przedstawiła NADZIEJA 

SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy, informując o wszystkich propozycjach zmian w zakresie 

dochodów, wydatków i rozchodów budżetu.  Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, więc 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła    

U C H W A Ł Ę Nr IV/15/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu.  

 

Do pkt. 7)  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie aktualizacji Gminnej 

Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2012-2022, stanowi Załącznik Nr 10 

do protokołu. Wniosek omówiła BARBARA CAR – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Bielsku Podlaskim. Wyjaśniła, że taką aktualizację przygotowuje się co 2 lata. 

Radni nie zgłosili pytań, więc Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr IV/16/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie aktualizacji Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 

2012-2022 . 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

 



Do pkt. 8)  

Wniosek Wójta Gminy o przyjęcie projektu uchwały w sprawie powołania komisji 

inwentaryzacyjnej do sporządzania spisów inwentaryzacyjnych mienia, stanowi Załącznik Nr 

12 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał 

wniosek oraz projekt uchwały podając proponowany skład komisji. Przypomniał, że radni 

proponowani do składu komisji inwentaryzacyjnej zostali zgłoszeni na poprzednim posiedzeniu 

komisji Rady Gminy. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, więc Przewodniczący poddał projekt budżetu pod 

głosowanie,  

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr IV/17/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej do sporządzania spisów 

inwentaryzacyjnych mienia.  

 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy pogratulował wyboru nowym członkom komisji. 

 

Do pkt. 9)  
Wniosek Wójta Gminy o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad 

naliczania i waloryzacji czynszu dzierżawy lub najmu nieruchomości oraz budynków, stanowi 

Załącznik Nr 14 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał 

uzasadnienie wniosku, informując o pozytywnej opinii Komisji, na posiedzeniu której temat 

został wyczerpująco przedstawiony przez Zastępcę Wójta Gminy – Pana ANATOLA 

FILIPIUKA. Ponieważ radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, projekt uchwały został poddany 

pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr IV/18/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie określenia zasad naliczania i waloryzacji czynszu dzierżawy lub najmu 

nieruchomości oraz budynków.  

 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  

 

Do pkt. 10)  
Wniosek Wójta Gminy o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski (obręb 

gruntów wsi Ploski), stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał wniosek i 

poinformował, że Rada Gminy przyjmuje uchwały o przeznaczeniu do sprzedaży nieruchomości, 

jeśli jej wartość przekracza kwotę 10.000 zł. Jeśli rzeczoznawca wyceni na kwotę mniejszą niż 

10.000 zł, wówczas decyzję o przeznaczeniu do sprzedaży podejmuje Wójta Gminy. W 

omawianym przypadku szacunkowa wartość nieruchomości wynosi 35.740 zł.  Ponieważ radni 

nie zgłosili  pytań i uwag, projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr IV/19/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski.  



 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 17 do protokołu.  

 

Do pkt. 11)  
Wniosek Wójta Gminy o wprowadzenie do porządku sesji i rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej Sołectwa Widowo, 

stanowi Załącznik Nr 18 do protokołu.  

 Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał wniosek 

oraz projekt uchwały. Ponieważ radni nie zgłosili  pytań i uwag, projekt uchwały został poddany 

pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie (15 obecnych, 15 głosów "za") Rada Gminy przyjęła  

U C H W A Ł Ę Nr IV/20/2015 

z dnia 26 lutego 2015 r. 

w sprawie protestu przeciwko wyborowi sołtysa i rady sołeckiej Sołectwa Widowo.  

 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 19 do protokołu.  

 

Do pkt. 12)  
 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2014 

rok, stanowi Załącznik Nr 20 do protokołu. Przewodniczący Rady Gminy ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI odczytał pismo Wójta w tej sprawie. Radni nie zgłosili żadnych pytań 

i uwag. 

 

Do pkt. 13)  
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym 

od 29 grudnia 2014 r. do 25 lutego 2015 r., stanowi Załącznik Nr 21 do protokołu. Treść 

sprawozdania odczytała Wójt Gminy RAISA RAJECKA. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Do pkt. 14)  
W powyższym punkcie radni nie zgłosili żadnych interpelacji.  

 

Do pkt. 15)   
W związku z brakiem interpelacji nie było odpowiedzi na nie.  

    

Do pkt. 16)  
W powyższym punkcie o głos poprosił Wiceprzewodniczący Rady Gminy WALENTY 

GAŁUSZEWSKI.  Powiedział, że w związku z przekazywanymi od dłuższego czasu 

informacjami, że pełniąc funkcję Przewodniczącego Rady Gminy  inwestował pieniądze budżetu 

gminy w swojej miejscowości, chciałby przedstawić zbiorczą informację wyszczególniającą, 

jakie inwestycje, w jakich miejscowościach oraz z jakim nakładem finansowym były 

realizowane w poprzedniej kadencji (od 2011 roku) na obszarze całej gminy. Podał wysokość 

wydatków inwestycyjnych w rozbiciu na lata 2011-2014 oraz wyszczególnił wysokość 

dofinansowania pozyskanego ze środków unijnych. Zwrócił uwagę, że z zestawienia  za 2012 

rok wynika kwota niższa w stosunku do pozostałych okresów, ale jest to związane z tym, że 

inwestycje trwające kilka lat są opłacane w terminie późniejszym. Dodatkowo wymienił drogi 

powiatowe na terenie Gminy, których realizacja była współfinansowana z budżetu Gminy Bielsk 

Podlaski (ok. 2.800.000 zł Gmina dołożyła z własnego budżetu, a łączne wydatki inwestycyjne 

z Powiatem wyniosły 25,5 mln zł). Zwrócił uwagę na wydatki przeznaczone na remont świetlic 



wiejskich, wymienił miejscowości, w których taki remont przeprowadzono. Pisemna informacja 

o realizowanych zadaniach inwestycyjnych stanowi Załącznik Nr 22 do protokołu.   

 

WALENTY GAŁUSZEWSKI podkreślił, że 25 mln wydanych na inwestycje jest 

sukcesem Rady Gminy oraz Wójta Gminy. Powiedział, że Radzie Gminy bieżącej kadencji oraz 

Pani Wójt życzy powtórki tych wyników. Mieszkańcy Gminy doceniają taką pracę, a wynikiem 

tego jest ponowny wybór Pani Raisy Rajeckiej na stanowisko Wójta Gminy. Zauważył też, że 

jako mieszkaniec Parcewa, pełniąc funkcję Przewodniczącego Rady Gminy „nie zrobił” w 

pierwszej kadencji żadnej inwestycji w Parcewie, chociaż tak, jak każdy radny chciałby, aby w 

jego miejscowości w ciągu kadencji coś zrobiono. Według radnego taką właśnie filozofię 

przyjęto podczas pracy samorządu, co prawda dużo udało się zrobić dla wielu wsi, ale są nadal 

miejsca niedoinwestowane. Radny podkreślił, że wspólnie z Panią ANASTAZJĄ 

BURKIEWICZ – Sołtysem Sołectwa Parcewo udało mu się zaktywizować wieś. Powstała tu 

jednostka Ochotniczej Straży Pożarnej, zespół „ŁUNA”, organizowane były dożynki gminne 

oraz gminne zawody sportowo-pożarnicze. Wszystkie przedsięwzięcia były realizowane za 

wiedzą i wsparciem Urzędu Gminy. W pracach porządkowych zawsze uczestniczyli mieszkańcy 

Parcewa. O tej wsi mówiło się dużo, zdaniem WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO być może 

stąd powstały pogłoski, że wszystko robi się dla Parcewa. Podkreślił, że zamiast rozsiewać takie 

pomówienia, lepiej wziąć przykład z Parcewa i próbować aktywizować w taki sposób inne 

miejscowości.  

W nawiązaniu do tej wypowiedzi głos zabrał radny MIKOŁAJ CAR, który stwierdził, że 

wypowiedź Wiceprzewodniczącego Rady Gminy jest skierowana do niego, ponieważ temat 

został poruszony na ostatnim posiedzeniu komisji, kiedy to wnioskował o wykonanie w 

Knorydach (przy okazji inwestycji powiatowej) nawierzchni asfaltowej odcinka drogi gminnej 

przy zlewni mleka oraz odtworzenia chodnika przy świetlicy. Otrzymał od Wójta Gminy 

odpowiedź odmowną, z powodu braku środków finansowych. Radny potwierdził, że w trakcie 

swojej wypowiedzi na posiedzeniu komisji mówił o tym, że w Parcewie i Pilikach chodnik został 

zrobiony z obu stron. Te miejsca podał jako przykład inwestycji kompleksowych, chciałby, żeby 

również w Knorydach przy okazji remontu drogi powiatowej doprowadzić do używalności 

dodatkowy odcinek drogi i chodnik.  MIKOŁAJ CAR powiedział, że dobrze jest mówić o 

zaradności, jak wszyscy dokładają się do inwestycji. Podkreślił, że składając taki wniosek nic 

złego nie zrobił, chciał jedynie, aby zadanie było wykonane kompleksowo. Okazuje się, że taką 

wypowiedzią obraził Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że nigdy 

nie uda się zaplanować i zrealizować inwestycji w taki sposób, aby wszędzie było sprawiedliwie. 

Jako przykład podał temat dot. odławiania bezpańskich psów. W niektórych wsiach są 

odławiane, w niektórych, np. w Nałogach – problem ten jeszcze  jest dokuczliwy. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA po raz kolejny przypomniała, że Gmina Bielsk Podlaski 

jest największą gminą w powiecie bielskim liczącą aż 61 wsi, naturalnym więc jest, że nie 

wszędzie uda się w jednym czasie pogodzić zapotrzebowania mieszkańców. Wyjaśniła, że nie 

można łączyć inwestycji i rysować na piasku miejsca, do którego należałoby wylać asfalt. 

Inwestycja realizowana przez powiat jest dofinansowana z budżetu gminy i dotyczy drogi 

powiatowej. Wykonano dokumentację i uzyskano pozwolenie na budowę. Wspólnie z Gminą 

Boćki oraz Starostwem Powiatowym Gmina Bielsk wystąpiła o „schetynówkę”. Przyznano 50% 

dofinansowania do realizacji tej inwestycji. Pani Wójt podkreśliła, że nie może wbrew prawu w 

ramach inwestycji powiatowej pokryć asfaltem odcinka drogi gminnej przy zlewni mleka i 

odcinka drogi prowadzącej do jednego domu. Nie było wcześniej takiego pomysłu, żeby „dolać” 

asfalt w tym miejscu. Radny MIKOŁAJ CAR powiedział, że chodzi o odtworzenie chodnika 

przy drodze gminnej, a nie powiatowej.  



Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI powiedział, że jego 

zdaniem nie powinno być tak, że radni zazdroszczą sobie nawzajem realizacji inwestycji. Są 

różne wsie i różne potrzeby. Podkreślił, że na terenie gminy są miejscowości znajdujące się w 

gorszej sytuacji, nie mające w ogóle asfaltowego dojazdu do wsi. Inni chcą wyremontowania 

świetlicy, która nie w pełni będzie wykorzystywana. Dysproporcje są duże z różnych powodów. 

Wielkość wsi oraz jej położenie również mają znaczenie. Przyznał, że w lepszej sytuacji są wsie, 

mające swojego radnego. 

Wójt Gminy RAISA RAJECKA potwierdziła, że są wsie, które długo czekają na asfalt, 

drogi są budowane w miarę możliwości finansowych,  żadna z dróg powiatowych na terenie 

gminy nie została wyremontowana bez gminnych pieniędzy, a najważniejsze jest to, że bez 

dodatkowych środków nie uda się wybudować wszystkich dróg, stąd starania o pozyskanie 

środków z zewnątrz, np. w ramach tzw. „schetynówki”. Gdyby środków finansowych było 

więcej, z pewnością dróg remontowanych również byłoby więcej. Przypomniała, że nie udało 

się pozyskać dofinansowania do budowy drogi do Skrzypek, ale starania będą czynione dalej. 

Podkreśliła, że w ostatnich latach w każdej miejscowości coś zostało zrobione. W przedstawionej 

przez radnego WALENTEGO GAŁUSZEWSKIEGO informacji w części dot. remontu świetlic, 

ujęto również te drobne zadania polegające m.in. na wymianie stolarki, dachu, czy uzupełnieniu 

wyposażenia świetlicy. 

Radny MIKOŁAJ CAR odniósł się również do przebiegu zebrania wiejskiego w 

Knorydach, na którym była obecna Pani MARIA RYŻYK – radna Rady Powiatu w Bielsku 

Podlaskim. Krytycznie ocenił jej wypowiedź i apel do uczestników zebrania, żeby nie głosowali 

za kandydaturą radnego M. CARA (który został zgłoszony jako kandydat na Sołtysa Sołectwa 

Knorydy), ponieważ będąc jednocześnie radnym i sołtysem reprezentowałby wieś 

jednoosobowo, natomiast lepiej, jej zdaniem, byłoby, żeby oprócz radnego dodatkowym głosem 

w sprawach sołectwa był sołtys w innej osobie. Zdaniem radnego zachowanie Pani Ryżyk było 

„wbiciem noża w plecy”. Jako osoba wykształcona nie powinna tak innych poniżać, tym 

bardziej, że sama nie uczestniczyła w głosowaniu.  Radny poinformował, że nie będzie więcej 

powracał do zgłoszonego przez siebie  wniosku. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zaapelował, żeby spraw z 

własnego podwórka nie przenosić na sesje. Jest to miejsce na podejmowanie mądrych decyzji w 

rozsądnej kolejności, albo na odwrót. 

 

Na zakończenie Przewodniczący Rady Gminy ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

udzielił głosu Redaktorowi Naczelnemu „Nowin Podlaskich” Panu ANDRZEJOWI 

ZDANOWICZOWI, który w imieniu własnym oraz redaktora gazety przeprosił radnych za złej 

jakości zdjęcia, które redakcja zamieściła w jednym z wcześniejszych wydań gazety. Wyjaśnił, 

że jest to wina trochę technologii, trochę drukarni, dziennikarza oraz oczywiście jego jako 

redaktora naczelnego. Chcąc naprawić ten błąd, zaproponował, aby po zakończeniu sesji zrobić 

radnym nowe zdjęcia, w związku z tym poprosił radnych o pozostanie na sali po zakończeniu 

obrad.    

  

Innych spraw nie zgłoszono.  

 

Do pkt. 17) 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL 

GRZEGORZ TYMIŃSKI podziękował wszystkim za udział w obradach i o godz. 11.25 

zamknął IV Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski.  

 

Protokołowała: 

Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Anatol Grzegorz Tymiński 



 


